
HRVATSKI KONJIČKI SAVEZ 
ODBOR ZA DALJINSKO JAHANJE 

Zapisnik sa sjednice Odbora 09.03.2017.  
 
Sjednica Odbora daljinskog jahanja održana je 09. ožujka 2017. godine, četvrtak, s početkom u 17:00 
sati u Sali za sastanke HKS-au Zagrebu.  
 
Prisutni na sjednici: 
 
Članovi odbora:  
Zrinka Bilen, KK „As“ Klinča Sela  -  predsjednik Odbora za daljinsko jahanje 
Alen Babić, KK Soko, Pazin 
Davor Lipovac, KK Magušar, Tršće 
Carmen Keber, KK Zlatni klas, Otrovanec 
Marin Samardžić, zastupan po Renato Samardžić, KK Ramarin, Garčin 
Zlatko Kramarić, KS Bjelovar , Bjelovar 
Dinka Kovačević, KK Husar, Čazma 
 
Ostali:  
Branko Kovačić predstavnik KK Husar, Čazma i član Izvršnog odbora 
Damir Samardžić, KK Ramarin, Garčin, izbornik discipline 
Vladimir Vlainić, član odbora sudaca za daljinsko jahanje 
Tajana Kesić Šapić predstavnik KK Vinija, Bjelovar  
Tomislav Hodak, KK Sokol Vukovje 
Jurkovič Milan ,KK Soko, Pazin 
Lidija Keber, KK Zlatni klas, Otrovanec 
 
Konstatirano je da su prisutni svi članovi Odbora te se utvrđuje kvorum za donošenje valjanih odluka. 
Sjednica je javna.  
 
Predsjednik Odbora predlaže dnevni red, prema pozivu za sjednicu, kako slijedi: 
 1. Plan razvoja i strategija discipline daljinskog jahanja 
 2. Prijedlozi izmjena i dopuna Pravilnika daljinskog jahanja, Aneksa i naputaka daljinskog 

jahanja 
 3. Rasprava materijala za Skupštinu HKS-a 
 4. Priprema za sezonu 2017 sa financijskim planom 
 5. Rad reprezentacije 
 6. Razno  
 
Svi članovi jednoglasno usvajaju dnevni red.  
 
Prelazi se na raspravu prema točkama dnevnog reda. 
 
1. Plan razvoja i strategija discipline daljinskog jahanja 
Predsjednik Odbora izlaže dostavljeni nacrt Plana rada za daljinsko jahanje u 2017. godini kao radni 
kostur za koji predlaže da članovi Odbora daju svoje prijedloge na plan.  
Članovi odbora se slažu sa sadržajem plana no predlažu da Predsjednik Odbora još detaljnije izradi 
dostavljeni plan i da se u što kraćem roku odredi sjednica na kojoj bi se detaljno raspravljalo o svakoj 
pojedinoj točki Plana rada odbora.  
 
Zaključak:  nakon dodatne razrade Plana rada odbora u 2017. godini Predsjednik Odbora će dostaviti 
razrađeni Plan svim članovima Odbora.  



 
2. Prijedlozi izmjena i dopuna Pravilnika daljinskog jahanja, Aneksa i naputaka daljinskog jahanja 
Predsjednik Odbora prezentira izmjene i dopune Pravilnika, Aneksa i naputaka, a kako je i upućeno 
članovima Odbora putem emaila, te predlaže diskusiju. Na navedenom pravilniku je već dijelom radio 
i prethodni Odbor.  
 
Zlatko Kramarić predlaže da se prije diskusije pojedinih članaka utvrdi načelno da li je Odbor suglasan 
da se uvedu D utakmice (20 km).  
Predsjednik Odbora objašnjava uvođenje utakmice D slično kao i u preponama radi popularizacije 
discipline i pružanja prilike mlađima i manje iskusnima da se oprobaju u disciplini. Također na taj 
način bi se i druge discipline povezale s daljinskim jer bi dobili mogućnost sudjelovanja. Renato 
Samardžić postavlja pitanje kakve bi posljedice uvođenje ovakvih utakmica imalo u smislu osiguranja i 
eventualnih nesreća za organizatore obzirom da bi se eventualno moglo raditi o natjecateljima koji 
nemaju licence. Predsjednik odbora se obvezuje pitati HKS kako riješiti pitanje osiguranja.  
 
Predsjednik Odbora stavlja na glasanje odluku da se uvedu utakmice D u Pravilnik daljinskog jahanja. 
Prijedlog je jednoglasno usvojen.  
 
Detaljno se raspravlja o Pravilniku daljinskog jahanja i jednoglasno su usvojeni zaključci o 
promjenama kako su prezentirani na Odboru.  
 
Alen Babić kao ujedno i član Veterinarskog vijeća ističe kako bi se založio za izradu Pravilnika za 
veterinare kao i liste veterinara gdje bi se mogli utvrditi i veterinari licencirani za daljinsko jahanje, te 
provodile edukacije.  
 
Zaključak: Donesen je zaključak da se Aneks interpolira u Pravilnik kako bi se radilo o jedinstvenom 
tekstu. Predsjednik će nakon unošenja odredbi Aneksa u tekst Pravilnika dostaviti članovima Odbora 
na čitanje i komentare radi usvajanja.  
 
3.  Rasprava materijala za Skupštinu HKS-a 
Statut, Cjenik, Poslovnik o radu Skupštine 
Dinka Kovačević prezentira komentare na prijedlog Statuta HKS-a i Cjenik HKS-a, a prema razradi koja 
je svim članovima Odbora dostavljena emailom.  
 
Kao najbitniju izmjenu Statuta članovi Odbora prepoznaju promjenu u načinu odabira tijela HKS-a, pri 
tome osobito članova Izvršnog odbora, te zaključuju kako bi jednostran odabir članova Izvršnog 
odbora od strane Predsjednika HKS-a koji je ujedno i predsjednik Izvršnog odbora, dovelo do 
potpunog odvajanja Izvršnog odbora kao najvažnijeg operativnog tijela HKS-a od samih disciplina i 
svojih članova radi kojih je i ustanovljen. Suglasni su u stavu da kao predstavnik aktivne discipline u 
Izvršnom odboru može biti jedino osoba koju su članovi te discipline odabrali, odnosno Predsjednik 
te discipline izabran prema postupku iz predloženog čl. 58 Statuta. Također ističu kako se ovim 
prijedlogom Statuta marginalizira pozicija Časnog suda te da bi se trebalo inzistirati na neovisnosti 
ovog tijela HKS-a.  
U odnosu na Cjenik HKS-a bitno je objasniti Skupštini HKS-a da se organizacija utakmica uvelike 
razlikuje ovisno o kojoj disciplini se radi, te treba uzeti u obzir specifičnosti svake discipline prilikom 
određenja „startnine“. Za startninu za utakmicu daljinskog jahanja predlaže se 3kn/km.  
 
Zaključak: Nakon rasprave članova donosi se jednoglasan zaključak članova Odbora da se informiraju 
redovni članovi HKS-a o ovim komentarima prijedloga Statuta, Cjenika i Poslovnika rada Skupštine 
HKS-a, kako bi ih eventualno uputili na Skupštinu HKS-a, te da Predsjednik odbora pokuša organizirati 
sastanak s Predsjednikom HKS-a radi informiranja o ovom prijedlogu izmjena Statuta.  
 



Izvješće o radu discipline za 2016 
Renato Samardžić prezentira i obrazlaže Izvješće o radu discipline daljinskog jahanja za 2016 godinu 
koje je pripremio g. Boško Milivojević, bivši Predsjednik Odbora za daljinsko jahanje.  
 
Zaključak: Nakon kratke rasprave svih članova Odbora donosi se jednoglasan zaključak da 
Predsjednik odbora uputi dopis Predsjedniku HKS-a kojim će se obavijestiti Predsjednika HKS-a da 
Odbor za daljinsko jahanje ne prihvaća ovakav Izvještaj obzirom da je pun netočnih informacija, te da 
se utvrde sve netočne informacije i stvarne činjenice radi eventualne rasprave i upita o ovom Izvješću 
na Skupštini HKS-a kako bi članovi Odbora mogli adekvatno raspravljati.  
 
Pristupa se čitanju Izvješća o radu discipline daljinskog jahanja za 2016 godinu koje je pripremio g. 
Boško Milivojević i utvrđuje se kako slijedi:  

• Suprotno tvrdnji u Izvješću o održanim sjednicama Odbora zapisnik sa 5 sjednica (od održanih 
6 sjednica Odbora) nije dostavljen niti članovima Odbora niti je upućen na Ured HKS-a radi 
objave, niti je objavljen. 

• U Izvješću se navodi da je kao član odbora 16.11.2016. imenovana gđa. Silvija Vlahović. 
Ovakav navod je potpuno netočan jer nije niti bilo sjednice redovnih članova daljinskog 
jahanja s pravom glasa sukladno Statutu na kojoj bi se član odbora imenovao. Predsjednik 
odbora nema ovlast jednostrano i samovoljno imenovati članove u odbor.  

• Konstatacija da Pravilnik o organizaciji natjecanja daljinskog jahanja nikada nije dostavljen 
Odboru daljinskog je netočna jer je Dinka Kovačević mailom 18.1.2016. godine dostavila g. 
Milivojeviću konačni nacrt Pravilnika za raspravu na Odboru. Da li je Odbor raspravljao o 
Pravilniku nije poznato obzirom da ne postoje zapisnici sjednica Odbora kako bi se to 
provjerilo. 

• U Izvješću se navodi da je na snazi novi Pravilnik daljinskog jahanja, a koji je navodno bio 
raspravljan na Odboru i dostavljen svim klubovima na javnu raspravu te da je usvojen. 
Obzirom na nepostojanje zapisnika Odbora ova tvrdnja se ne može provjeriti, te klubovima 
nije poznato da bi novi Pravilnik bio na snazi. 

• Neprimjereno je opisivanje provedbe odredbe čl. 42 u skladu sa Statutom od strane redovnih 
članova radi smjene Predsjednika Odbora kao „haranga i lobiranje… opetovano pokušavaju 
rušiti sustav“. Ako 90% aktivnih redovnih članova discipline nije suglasno s načinom rada 
Predsjednika Odbora, njihov pokušaj da to mjesto zauzme osoba koja će zakonito i u korist 
discipline voditi Odbor ne može se smatrati „rušenjem sustava“. Takva komunikacija je 
neprimjerena i osobna uvređenost bivšeg Predsjednika Odbora ne može zasjeniti postignuća 
discipline. 

• Disciplinski postupci koji su pokrenuti protiv pojedinaca i klubova između ostalog su 
pokretani na inicijativu Predsjednika Odbora obzirom na pokušaj da se u okviru postupka 
određenog Statutom, Predsjednik odbora opozove. Što je nezapamćen slučaj u praksi rada 
HKS-a. 

• Članovi odbora i klubovi su zgroženi s konstatacijom u Izvješću da bi klubovi daljinskog 
jahanja bili povezani sa člankom u Večernjem listu u kojem se pisalo protiv discipline. Štoviše, 
klubovi su tražili da Predsjednik Odbora objavi demantije što ovaj uopće nije učinio i time 
nanio veliku štetu ugledu discipline 

• U Izvješću se navodi: „„Posebno su bila odobrena sredstva za natjecanje Ive Lipovac u 
Šamorinu (SVK) sa grlom Thor i njihov individualni nastup na svjetskom prvenstvu gdje su 
završili utrku tek na 27. mjestu“ – nedopustiva je izjava da je naša natjecateljica završila „tek“ 
na 27 mjestu dok istovremenu u izvješću Predsjednika HKS stoji da je ovo povijesni rezultat. 
Ova rečenica prikazuje koliko su klubovi bili u pravu kada su tražili smjenu predsjednika 
odbora koji ovakvim i sličnim izjavama omalovažava jahače i klubove koji postižu najbolje 
rezultate. 



• „Od sredstava HOO financiralo se samo startnine za razne kvalifikacije natjecatelja iz sastava 

reprezentacije, pojedinačni nastupi na svjetskom prvenstvu u Šamorinu i svjetskom prvenstvu 

za mlade konje u Negepelisseu, te jedini stvarni ekipni nastup reprezentacije u 2016. godini 

na Balkanskom prvenstvu“ – u ovom tekstu iznesena je neistina vezano uz financiranje 

startnina na svjetskom prvenstvu za mlade konje u Negrepeliseu. Obzirom da je jahačica KK 

Vinia Laura Šapić sudjelovala na ovom prvenstvu tajnik kluba KK Vina potvrđuje da nikakva 

sredstva nisu uplaćena za ovo natjecanje niti na račun kluba niti za startnine. Odbor 

zaključuje da bi se trebalo tražiti očitovanje HKS-a ukoliko su zaista sredstva za ovo natjecanje 

odobrena zašto ih jahači nisu dobili za pokrivanje troškova kotizacije i gdje su ta sredstva 

završila. 

• U tablici realizacije domaćih natjecanja nema natjecanja u Buzeta. 

• Na 6. kolu Hrvatskog kupa sudjelovalo je 10 seniora, 4 juniora na 40 km te 8 seniora i 1 junior 

na 80 km što je potpuno drugačije od podataka u Izvještaju; 

• Na Državnom prvenstvu sudjelovalo je 12 natjecateljskih parova, a ne 11 kako je navedeno u 

Izvješću 

• Balkansko prvenstvo u daljinskom jahanju- Nema prikaza rezultata naših natjecatelja što je 

nedopustivo da se ne uvrsti u Izvještaj o radu discipline osobito obzirom na okolnost da 

Hrvatska reprezentacije ne samo da je sudjelovala već je osvojeno 3. mjesto pojedinačno 

(Zrinka Bilen) te 2. mjesto ekipno ! 

• KK Magušar nije dobio 7.400,00 Eura, nego 5.070,00 E za 24 međunarodna reprezentativna 

nastupa za koje je samo za startnine uplaćeno 7.792,00 E i osvojeno: 

CEI 3* - 6 

CEI 2* - 8 

CEI 1* - 6 

Nakon utvrđenja svih navoda iz Izvješća i stvarnih činjenica proizašlih iz aktivnosti discipline u 2016. 
godini te obzirom na sadržaj i niz netočnosti i propusta u Izvještaju, stavlja se na glasanje odluka da se 
protiv g. Boška Milivojevića pokrene disciplinski postupak. Prijedlog je jednoglasno usvojen te je 
donesena: 
Odluka: Odbor za daljinsko jahanje će protiv Boška Milivojevića pokrenuti disciplinski postupak 
sukladno Pravilniku o disciplinskoj odgovornosti natjecatelja, vlasnika konja, stručnih djelatnika, 
funkcionara i članova radi netočnosti i propusta istaknutih u Izvješću o radu discipline daljinskog 
jahanja za 2016 kao i štete koju je nanio za ugled discipline i pojedinaca.  
 
Predstavnik discipline i opoziv 
Zrinka Bilen i Renato Samardžić se osvrću na okolnost da je u odnosu na sadašnjeg Predstavnika 
discipline g. Milivojevića pokrenut postupak njegova opoziva sukladno čl. 42 Statuta, te da bi prema 
uputi Glavnog tajnika sa konstituirajuće sjednice ovog Odbora, trebalo predložiti na Skupštini HKS-a 
opoziv Predstavnika discipline. Predlažu da se uputi dopuna dnevnog reda u smislu opoziva 
Predstavnika discipline te da se predloži kao kandidat za Predstavnika discipline Dinka Kovačević.  
 
Dinka Kovačević smatra da ukoliko dođe do usvajanja novog Statuta neće više niti biti funkcije 
Predstavnika discipline, te je upitno koliko je to potrebno.  
 
Zaključak: Odbor donosi odluku da se uputi dopuna dnevnog reda pod točkom 14 Skupštine HKS-a 
radi opoziva Predstavnika discipline i imenovanja novog Predstavnika discipline.  
 
Obzirom na protek vremena Predsjednik Odbora predlaže da se o točkama dnevnog reda 4. Priprema 
za sezonu 2017 sa financijskim planom i 5. Rad reprezentacije raspravlja na slijedećoj sjednici. 
Odbor jednoglasno usvaja prijedlog.  



 
6.  Razno  
Pravilnik o stjecanju ovlasti voditeljima jahanja i trenerima jahanja 
Dinka Kovačević izvještava da joj se obratila gđa. Emilia Džambo iz Odbora za trenere, a vezano za 
Pravilnik o stjecanju ovlasti voditeljima jahanja i trenerima jahanja. Rad nekolicine predstavnika 
klubova iz discipline u prosincu 2016. na zahtjev Dinke Kovačević na navedenom Pravilniku radi 
izjednačavanja daljinskog jahanja s ostalim disciplinama je većinom usvojen te je Odbor za daljinsko 
jahanje pozvan dati još dodatne komentare ako ih ima. Dinka Kovačević je većini klubova iz discipline 
uputila emailom zahtjev za eventualnim komentarima, idejama da se pošalju do 13.3.2017. kako bi se 
dalje obradili i poslali Odboru trenera.  
 
Zaključak: Članovi odbora i predstavnici klubova će pregledati Pravilnik još jednom i uputiti svoje 
eventualne komentare do ponedjeljka 13.3.2017.  
 
Propozicije za 1.kolo Croatia cup-a „Bilje-Kopačevo – 2017“ 
Predsjednik Odbora prezentira propozicije za 1.kolo Croatia cup-a „Bilje-Kopačevo – 2017“ koje će se 
održati 31.3.-1.4.2017. u Bilju i predlaže glasanje o prihvaćanju propozicija.  
Odbor jednoglasno donosi Odluku o prihvaćanju propozicija za 1.kolo Croatia cup-a „Bilje-Kopačevo – 
2017“. 
 
Sastanak dovršen u 22:30  
 
Za Odbor: 
Zrinka Bilen 

 
 


